

## 寶島風情郵票—臺北市

繼 105 年起發行「寶島風情」系列郵票後，本公司續以臺北市著名景點為主題，規劃郵票 1 套 4 枚，預定於 113 年 10 月 9 日發行，圖案簡介如下：

一、臺北郵局（面值 8 元）：位於臺北市中正區，建物風格兼具西洋古典與現代簡潔精神，是直轄市定古蹟，見證臺灣近百年來的郵政發展與演進。

二、竹子湖海芋季（面值 8 元）：位處臺北盆地北緣，是春遊賞花的熱門景點，高雅的白色海芋盛開在每年 3 至 4 月，浪漫的氣氛帶給人們難忘的自然饗宴。

三、北投圖書館（面值 15 元）：位於北投公園內，曾獲選為「全球最美 25 座公立圖書館」之一，採用環保綠能方式建造，是臺灣首座綠建築圖書館。

四、臺北流行音樂中心（面值 28 元）：位於臺北市南港區，是一座環繞型的複合式園區，具各式展演、文化紀錄與產業發展等多重功能，是音樂人與愛樂民眾的新世界。

本套郵票由大觀視覺顧問股份有限公司設計，卡登實業股份有限公司以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡各 1 批，於 113 年 10 月 7 日開始發售；低值封及套票封於 10 月 9 日郵票發行當天出售；另推出供套印用之無版銘圖案個人化郵票，歡迎訂購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報導或今日郵政月刊。

# Chunghwa Post Co., Ltd.

## Republic of China

Postage Stamps Issuing  
Information No. 15 (2024)

Taipei, Taiwan, R.O.C.

### Taiwan Scenery Postage Stamps — Taipei City

The Taiwan Scenery Postage Stamps series was launched in 2016, and now Chunghwa Post is releasing its latest installment in the series: a set of four stamps on famous sights in Taipei City. The stamps, which are scheduled to be released on October 9, 2024, are described below:

1. Taipei Post Office (NT\$8): Located in the Zhongzheng District of Taipei City, the building's architecture blends elements of classical Western architecture with the simple, clean lines of modernism. Designated as a historic site by the city, it bears witness to the development and evolution of postal services over the course of a century in Taiwan.
2. Zhuzihu Calla Lily Festival (NT\$8): Located at the northern border of Taipei Basin, Zhuzihu is a popular spot for taking in the scenery during the spring flower season. The elegant white blooms of calla lily provide a romantic atmosphere and unforgettable feast for the eyes when the flowers are in bloom from March to April.
3. Beitou Library (NT\$15): Located within Beitou Park, the building was once chosen as one of "the world's 25 most beautiful libraries." Making use of green energy and built to high environmental standards, it was Taiwan's first green library building.
4. Taipei Music Center (NT\$28): Located in the Nangang District of Taipei City, the center is a multifaceted compound and serves multiple functions, including hosting performances, making records of culture, and promoting music industry development. It has created a new realm for musicians and lovers of music alike.

The stamps were designed by Delta Design Corporation and printed by Cardon Enterprise Co., Ltd. in color offset. By-issues include a first-day cover, folders with and without crystal mounts, and a loose-leaf album page to be sold on October 7, 2024. Pre-cancelled FDCs with one NT\$8-denominated stamp or a full set of stamps will go on sale on October 9, 2024, the stamps' date of issuance. Personal greeting stamps without marginal inscriptions are also available. For more information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.